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 בס"ד

 202410.29.( מתאריך פרונטליפרוטוקול ישיבת ועד )

 , יהודית חדד, טלי פז, משה ישרוףאיציק שטיינברג ,שטרןג'ניפר  ,ביקה פישהיימרצ :נציגי היישוב

  :אורחים

 רועי יפה ,לאה מדעי, אדית אפשטיין חסרים:

מיקום 

 הישיבה:

 29.10.24 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 

 נושאים

 החלטה

 נמנע נגד בעד

1. 
 :עדכונים

מחר יבוצע שדרוג של מערכת המים, מתן מענה לעבודת המערכת  -שדרוג מערכת המים

 בספיקות נמוכות.

 הוחלפה, לתאורה חסכונית יותר.לאחר שריפת חלק מהנורות, התאורה  -תאורת אולם ספורט

 הוגשה תלונה במשטרה. -ונדליזם גן ג'ימי

ספרנית בספריה, מסיימת את תפקידה עקב נישואיה ומעבר דירה. גילה תמלא את  -מרים ממן

ה עוברת תהליך שינוי, היא הופכת למרכז תרבותי יהשעות הללו במקומה. במקביל הספרי

 .(ביישוב )שעות סיפור, הרצאות וכד'...

ועד היישוב מודה למרים על פועלה בספריה, מאחל לה מזל טוב על נישואיה ובהצלחה רבה 

 במעבר החדש.

   

2. 
הקבלן עדכן את התוכניות בהתאם למה שסוכם מול היישוב, נותרו עדיין – 446הרחבת כביש 

כיצד בודק תיבי ישראל, הקבלן ומנהל הפרויקט נפערים בתוך זכות הדרך. בוצעו בדיקות מול 

  להזיז את הקיר עוד.ניתן 

נתיבי ישראל לא מאשרים שינוי תוכניות חתומות שאושרו, במידה ולא ניתן יהיה לעדכן את 

 התוכניות, התוכניות יישארו כך. 
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3. 
המועצה הדתית,  : בוצע סיור במקווה עם רב היישוב ויו'רפעילותה שינוי אופןו מקווה  שיפוץ

 אל'ש. 250-אומדן ראשוני  כהוצגו הליקויים והצורך בשיפוץ. 

 אל'ש לשיפוץ. 120-למועצה הדתית להשתתפות של כ -הוגשה בקשה

 לבדוק את הנושא. : איציקאחריות -לגבי קבלת כספים לאג'צ -מול המועצה -תבוצע בדיקה
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 אושר החוזה שנשלח במייל.  –העברת מפעל החסד של שירה גילאור  .4

 בעד פה אחד.
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5. 
 . 12*8גודל הפרגולה  -לסניף בני עקיבא תקציב לפרגולה

 אושרה הצעת המחיר הזולה ביותר. 

תבוצע העבודה עם הקבלן בוע הצעה זולה יותר, במידה ולא, תנסה להשיג הש -יהודיתאחריות 
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 הנוכחי.

6. 
על פי הנחיות משרד הפנים, מחייבת מעבר גבית אגרת שמירה לפי מטר ולא  -אגרת שמירה

החדש יכנס לתוקף לאחר אישור החוק במליאת החוק  לפי יחידות דיור כפי שקיים כיום.

 עדכון החוק  תצא הודעה לתושבים.לאחר המועצה. 

   

7. 
  -מבנה ותיקים

העתידית, המועצה תכננה להשתמש במבנה שיבנה על ידי צ.פ  העתידי בתב'ע מבנה קבע

לטובת היישוב, בשיחה מול המועצה לקבלת התחייבות מהמועצה שהיישוב ישתמש במבנה. 

 תתקיים פגישה במועצה לטובת אישור הנושא. 21.11ב

 –שטח חום צריך להכשיר שטח, להכין תוכנית אומדן הקמת מבנה יביל  -מבנה יביל

 אל'ש. 400 

 .אחריות טלי –תבוצע בדיקה מול מהנדס המועצה 

   

יש צורך להתאים את התקציב של השנה הבאה למצב הנוכחי. כל יו'ר ועדה יבצע  -2025 תקציב 8

 בדיקה בתחומו מה הצרכים. בישיבות הבאות יתקיימו דיונים על התקציב.

   

9 
 עדכון ועדות

המועצה אישרה  הפעילות למועדון הנוער ולספריה.נוער : מועדון דקלים יעביר את  -ותיקים. 1

אל'ש. לטובת קיום פעילות הותיקים. בכך ניתן לאפשר את  16תקציב צטיידות והתאמות של 

 המשך פעילות מועדון מועשר במועדון ותיקים בימים הקבועים.

 לשדרוג דרך הביטחון וגדר ביטחון.  -היום התקיים סיור למרכיבי ביטחון -ביטחון. 2

 סיור התקיים בנוכחות החכ'ל,ה

 אגף ביטחון, והקבלן הזוכה. 

 , טקטון( לביצוע חלק מהכביש.ים ) נת'יבדרך הביטחון יש התחייבות קבלנ

 -יש איזורים שקשה מאוד לבצע את הגדר החדשה ויש צורך לעשות גדר פנימית בתוך היישוב

 ת היישוב.  נקבל אישור חריג להשאיר גדר פנימית על מנת שלא לפגוע בגבולו

   

10. 
 המועצה  מבקשת להקים מחסן חירום ביישוב חשמונאים,  – מחסן חירום

 באיזור שלנו )כמובן גם ליישוב חשמונאים(.  שייתן מענה מועצתי

 המחסן ימוקם סמוך לאולם ספורט.

 היישוב.מלא ו מועצהמההינו והתפעול התקציב 

   

 
    20:00שעה   24.11.24מועד לישיבה הבאה 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


